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Protokoll fört vid Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
Tid och plats: Telefonmöte 2020-08-18 

 
Närvarande ledamöter: 
Ordinarie: Monica Karlsson, Anna Eriksson, Maria Risberg, Maria Alvehed, Maria Nilsson. 
Suppleant: Mari Sjölund 
Deltar ej: Kerstin Häggblom, Ann-Charlotte Beckman, Ann-Kristine Ström, Magdalena Hillergren 
 
 

Protokoll 
 
 
20 - §113 Mötets öppnande 
 Monica hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
20 - §114 Val av justerare att jämte ordförande och sekreterare justera protokollet. 
 Till justerare valdes Maria Alvehed att jämte ordförande och sekreterare justera protokollet. 
 
20 - §115 Godkännande av dagordning och kallelse 
 Dagordning och kallelse godkändes och lades till handlingarna. 
 
20 - §116 Genomgång av föregående protokoll. 
 Protokollet daterat 2020-06-08 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
20 - §117 Ekonomi 
 Anna avlägger rapport.  33629 kr i kassan 
 
20 - §118 Inkomna skrivelser 
 
  SLK 

- Protokoll 
- Ansökan har inkommit om utökat rasregister gällande domare Bo 

Paulsson, Molkom. Dömer Tax, Nordiska jaktspetsar och stövare. Styrelsen 
beslutar att ge bifall till ansökan. 

SKK 
- Nya riktlinjer covid-19 

 
20 - §119 Aktuellt från avelskommittèn 
 

- Catrin har lämnat kommittèn. 
- En fråga från AK är om att krav på ögonlysning inte vara äldre än två år för 

registrering av valpar diskuterades. Styrelsen önskar mer information och 
statistik över hur rekommendationerna efterlevs. AK tar fram mer 
information om hur det ser ut i Sverige idag. Våra grannländer Finland och 
Norge har registreringskrav gällande just ögonlysning och frågan är om 
Sverige behöver se över detta. 

- Mikaela Kalitta erbjuder sig vara ansvarig utgivare för SRFLs hemsida. 
Detta för att möjliggöra en publicering av sjukdomslistor på enskilda 
individer, så som Finland har idag.  Styrelsen ställer sig positiv till detta.   
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- Information om användandet av The Breed Archive har skickats ut till  
uppfödare. 

- RAS ej klart. 
    
  
 
20 - §120 Aktuellt från SLK. 

- Införskaffande av Information om praktiskt förfarande när det gäller en 
medlemstidning pågår och är prioriterat av SLK. 

- Styrelsmöte planeras till 10 september. 
- Det har fattats beslut om pengar från de olika distrikten som fanns tidigare 

i SLK. En del av dessa ska öronmärkas till Domarkonferensen 2022 och 
resterande ska betalas ut till rasklubbarna. De ska fördelas utifrån antalet 
medlemar 1 september.  

 
20 - §121 Aktuellt från Tävlingskommittèn 

- Förslag har inkommit om att inte genomföra tävlingarna om årets hund 
2020. Styrelsen ställer sig bakom förslaget och beslutar att ställa in 
tävlingen om årets hund 2020. 

 
  
 
20 - §122 Utställning Online 

Alla priser har skickats ut. Ingen ny online utställning planeras. Däremot en fototävling 
diskuterades och då med ett speciellt tema. 

 
20 - §123 Övriga frågor 
 Inga ytterligare frågor fanns. 
 
20 - §124 Nästa möte 
 14 september kl 19:00 
 
20 - §125 Mötet avslutas 
 Monica tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
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Monica Karlsson Maria Alvehed 

Ordförande  Protokollförare  Justerare 
 
 

 
 

 


